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Broj: UV-01-279125
Dubrovnik, 12. svibnja 2025. god.

ZAPISNIK

sa 43. sjednice Upravnog vijeda JU Dubrovaikih muzeja odriane dana12. svibnja 2025. godine, s

podetkom u 13:30 sati.

Prisutni ilanovi:
1. Nik5a Raspopovi6, predsjednik
2. Katija Miljkovi6, dlan
3. Patricija Mage Vidak
4. Ivica Kipre - dlan
5. Darko Milo5evid, dlan

Ostali prisutni:
1. Marija Si5a-Vivek, ravnateljica
2. Helena Rossetti, pomo6nica ravnatelja za financijske poslove
3. Marta Vukadin, voditeljica odjela za marketing i odnose s javno56u
4. Tanja Barki dLija - pomo6nica ravnatelj ice za op1e, pravne i kadrovske poslove
5. Marina Filipovi6 - voditeljica Kulturno-povijesnog muzeja

Predsjednik predlaZe Dnevni red kao u pozivu na sjednicu s napomenom da se ispravi u todki l. broj
sjednice jer se radi o verifikaciji zapisnika i sa 42.sjednice UV-a te predlaZe da se uvrste nove todke:
5. Informacija o promjeni voditelja Kulturno povijesnog muzeja
6. Zadaci na izr adi Prij edloga Pro grama rada D U M U S -a za 2026. godinu
7 . Zadaci na izradi nove sistem atizacije radnih mjesta

Kako nije bilo drugih prijedloga predsjednik je stavio na izja5njavanje predloZeni Dnevni red sa
navedenim dopunama.
Kako nije bilo drugih primjedbi i prijedloga na predloZeni Dnevni red sa dopunama dlanovi Upravnog
vije6a jednoglasno prihva6aju sljedeii

DNEVNI RED

1 . Verifikacija zapisnika sa 4l . i 42. s.iednice UV
2. Izmjena Programa rada DUMUS-aza 2025. godinu
3. Informacija o organizacijskih promjenama
4. Informacija o tijeku sudskih i upravnih postupaka
5. Informacija o promjeni voditelja Kulturno povijesnog rnuzeja
6. zadaci na izradi Prijedloga Programa rada DUMU S-a 2a2026. godinu
7. zadacinaizradi nove sistematizacije radnih mjesta

Prelazi se na predloZene todke dnevnog reda.

Ad.1./ Verificiranje zapisnika sa 41. i 42. sjednice Upravnog vije6a

Zapisnik sa 41. i 42. sjednice dostavljen je dlanovima Upravnog vije6a na e-mail adrese.
Na predmetne zapisnike nije bilo primjedbi.
Upravno vije6e jednoglasno donosi sljede6u
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ODLUKU

Verificiraju se zapisnici sa 41. i 42. sjednice Upravnog vije6a Dubrovadkih muzeja.

Ad.z.l Prijedlog izmjena Programa rada DUMUS-a za 2025. godinu

Predsjednik uvodno naznaduje potrebu izrnjene Programa rada DUMUS-a za 2025. god. kako je
dostavljen uzPoziv te da se u dijelu IZLOZBENA DJELATNOST u Programu rad,aza2025. godinu u
todki ,,Mjesto odrZavanja" umjesto ,,KneZev dvoroo uvrsti tekst ,,Ljetnikovac Buni6-Kaboga".

Nakon kra6e rasprave dlanovi Upravnog vije6a su jednoglasno donijeli sljede6u:

ODLUKU
1. Usvaja se prijedlog izmjene Programa rada DUMUS-a2a2025. god. da se u dijelu

IZLOZBENA DJELATNOST u Programu radaza 2025.godinu u todki,,Mjesto odrLavanja"
umjesto ,,KneZev dvor" uvrsti tekst ,,Ljetnikovac Buni6-Kaboga.

Ad.3./ Informacija o organizacijskim promjenama

Predsjednik je dao rijed ravnateljici koja je informirala dlanove Upravnog vije6a o predstoje6im
promjenama u organizaciji irazmje5taju zaposlenika DUMUS-a izrazlogapremje5taja arheologa i
restauratora u Ljetnikovac Buni6-Kaboga te preseljenje dijela administrativnog osoblja iz KPM u
urede na Poljani Paska Milideviia gdje su do sada bili djelatnici Arheolo5kog muzeja.
Predsjednik Upravnog vijeda upozorio je na dinjenicu daje u Ljetnikovcu Buni6-Kabogazate(en
smje5taj trede osobe kao i da postoje zahtjevi da se u navedeni objekt smje5taju odredene osobe
tijekom sezone. Upozorio je da ova Ustanova nije registrirana za iznajmljivanje smje5tajnih kapaciteta
i datamo ne moZe biti nitko smje5ten u cjelodnevnom boravku tj. ne smiju se prostori Ljetnikovca
koristiti u tu svrhu.

Nakon kra6e rasprave dlanovi Upravnog vije6a su jednoglasno usvojili sljede6u

ODI-UKU
Prihva6a se informacija ravnateljice o prornjenama u tijeku te daje se puna podrika kako bi se
arheolozima, restauratorima i dijelu administracije stvorili Sto povoljniji uvjeti rada.
Takoder se nagla5ava da objekt Ljetnikovca ne moZe sluZiti za cjelodnevni smje5taj tre6ih osoba jer
ova Ustanova nije registrirana za tu vrstu djelatnosti.

4d.4./Informacija o tijeku sudskih i upravnih postupaka

Predsjednik je posebno istaknuo potrebu i znad,aja da se svi dlanovi Upravnog vije6a upoznaju sa tijekom
radnji na sudskim i upravnim sporovima koje vode Dubrovadkirnuzeji u odnosu na destice zgrade2062
i212'1k.o. Dubrovnik kojih je suvlasnik DUMUS.
Upravno vije6e je donijelo niz zaklju(,aka i odluka na 41 . sjednici UV-a u odnosu na navedene sporove
i postupke te je na ovoj sjednici upoznato sa radnjama koje su nakon toga slijedile i onome Sto bi se
trebalo dogadati narednih dana i mjeseci.
Nakon rasprave i dodatnih infonnacija dlanovi Upravnog vije6a su jednoglasno donijeli sljede6u

ODLUKU
Prihva6a se Informacija o tijeku sudskih i upravnih postupaka koje vodi DUMUS u odnosu na destice
2062 i2127 k.o Dubrovnik.
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Ad.s./ Informacija o promjeni voditelja Kulturno povijesnog muzeja

Predsjednik je upoznao dlanove UV-a da je odlukom ravnateljice razrije5en duZnosti voditelja KPM viSi
kustos Dino Lokas te da je od 2. svibnja 2025. god. za voditelja KPM irnenovana vi5a kustosica Marina
Filipovi6. Obzirorn na neke pote5koie oko primopredaje predsjednik UV-a je na ovu sjednicu pozvao
Dina Lokasa i Marinu Filipovi6. Kako danas na sjednicLr nije pristupio Dino Lokas to predsjednik
predlaLe, a Upravno vijeie jednoglasno prihva6a da se ova todka odgada za sljedeiu sjednicu Upravnog
vije6a na kojoj 6e to biti prva todka Dnevnog reda.

Ad.6. Zadaci na izradi Prijedloga Programa rada DUMUS-a za 2026.godinu

Predsjednik iravnateljica su istaknuli da srno u svibnju 2025. god. te da predstoji rad na pripremi
Prijedloga Programa rada DUMUS-a za 2026. god. i da se s izradom istog ne srnije dekati zadrli tren, a
dosada5nje je pravilo Grada da im to moranlo dostaviti do kraja kolovoza. Posebno treba imati u vidu
da je tu vaLno predvidjeti itraZenje odgovaraju6ih sredstava zarealizaciju tog Programa pa sve treba
odraditi na vrijeme.

Nakon rasprave dlanovi Upravnog vijeia su jednoglasno donijeli sljede6Lr

ODLUKU

Izradi Prijedloga Programa rada DUMUS-a za 2026. god. treba pristupiti Sto prije i predlaZe se
ravnateljici da zajedno sa Strudninr vije6ern Sto prije izradi NACRT tog akta te se najkasriije do 15.
kolovoza dostavi Upravnom vijedu PRIJEDLOG PROGRAM A2A2026. god.

4d.6. Zadaci na izradi nove sistematizacije radnih mjesta

Ravnateljica je u kratkirn crtama informirala dlanove UV-a o potrebi promjena Pravilnika o unutarnjem
ustroju i nadinu rada Dubrovadkih muzeja te je nakon kra6e rasprave jednoglasno donesena sljedeia

ODLUKA

Prihva6a se Informaciia ravnateljice te Upravno vije6e predlaZe da se pristupi cjelovitorn sagledavanju
promjena u ovom opcem aktu vode6i raduna da se na najbolji rnogu6i nadin postigne optimalna
organizacija uvaLavaju(,i ogranidenja utvrdena Kolektivnim ugovoror.ll ustanova u kulturi Grada
Dubrovnika.

Sjednicaje zavr5ila 12. svibnja 2025 . god. u 14:15 sati.

Zapisnidar:
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